
 

 

 

 

Vragen ex artikel 38 RvO aan het college betreffende de inzet van SyRi.  

1. Is het college bekend met het NOS- bericht ‘Rechtszaak over fraudebestrijding overheid: 

'Burgers bij voorbaat verdacht'’ van 29 oktober 2019? (link: https://nos.nl/l/2308110 ) 
2. Hoelang heeft de gemeente Haarlem SyRi (Systeem Risico-Indicatie) ingezet? 
3. Is het college bekend met de precieze werking van SyRi? Zo ja, kan het college dit dan 

toelichten? 
4. Waarom is de gemeente Haarlem uiteindelijk gestopt met het gebruiken van SyRi? 
5. Heeft het college de intentie om de inzet van SyRi op termijn weer op te starten? 

6. Kan het college daarbij aangeven welke typen fraude zij poogde op te sporen met SyRi? 

7. In welke Haarlemse wijken is SyRi ingezet om fraude te bestrijden? 
8. Kan het college aangeven wat de resultaten van de inzet van SyRi zijn geweest?  
9. Zijn er Haarlemmers door SyRi aangemerkt die een ‘verhoogd risico’ hebben tot het 

overtreden van de wet? Zo ja, hoeveel? 
10. Welke acties heeft de gemeente ondernomen ten aanzien van deze Haarlemmers die zijn 

aangemerkt als ‘verhoogd risico’? 

 

Bij voorbaat dank voor de beantwoording. 

Meryem Çimen 
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